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پس از افشاهای گسترده پیشین؛ 
»وآیند« باز هم افشا کرد

به دنبال افشاهای پیشــین گزارش های کارشناسی 
املاک بانک آینده در ســامانه کــدال، ارزیابی های 
 جدیــدی از دارایی هــای بانک نیز در این ســامانه 

افشا شد.
بر اســاس گزارش های درج شــده در این سامانه، 
گزارش تعیین قیمت ســهام شــرکت های شرکت 
آرین پردیس دنا، ارزش آفرینان ســیراف و توسعه 
عمران فردا گستر افشا شد. سایر دارایی های بانک 
نیز که در جریان ارزیابی توسط کارشناسان رسمی 
قوه قضائیه اســت، از افزایــش ارزش قابل توجهی 
برخوردار هســتند و گزارش های مربوطه به محض 
دریافت از طریق سامانه کدال اطلاع رسانی خواهد 
شــد. همچنین، روز 27 اردیبهشت ماه 1402 نیز 
بانــک آینده 4 افشــای منحصر به فــرد و بنیادی 
بر روی ســامانه کدال بارگــذاری کرد که از جمله 
می توان به گزارش کارشناســی پروژه بازار بزرگ 
ایران)ایران مال( به ارزش بیش از 255 همت اشاره 
کرد. گفتنی است، ارزیابی دارایی های شرکت های 
تابعه، مقدمه ارزیابی ارزش ســهام آن شــرکت ها 
و متعاقباً افزایش ســرمایه بانــک از محل تجدید 
ارزیابی ســرمایه گذاری ها، )پس از انجام تشریفات 
قانونی( اســت. هم چنین، بانک آینده در 12 ماهه 
منتهی به اســفند 1401 بیش از 22هزار میلیارد 
تومــان درآمد عملیاتی داشــت کــه درآمد قابل 
توجهی برای بانک است. درآمد کارمزد نیز به 874 
میلیارد تومان رســید و خالص درآمد کارمزد رشد 
178 درصدی را به ثبت رســاند. سایر درآمدهای 
بانک نیز در دوره مورد بررســی نســبت به مقطع 

مشابه با افزایش بیش از 5 برابری همراه شد.

برگزاری اختتامیه ششمین دوره 
کارآموزی همراه اول

 ششمین دوره کارآموزی آکادمی همراه در اسفند 
1401 آغاز شــد و پس از پشت سر گذاشتن 4 ماه 
کارآمــوزی و آموزش منتورها، روز گذشــته ۳ تیر 

1402 به کار خود پایان داد.
در این مراسم، محمد بادکوبه ای، معاون شناسایی 
و جذب استعداد آکادمی همراه اول درباره اهمیت 
جذب و اســتخدام کارآموزان، دســتاوردهای این 
دوره و همچنین مسیر شغلی پیش روی کارآموزان 
در آینده به سخنرانی پرداخت.کارآموزان برتر این 
دوره طــی ارائه ای به بیان مهم ترین آموخته ها و 

دستاوردهای خود پرداختند.

تمرکز بر توسعه خدمات دیجیتالی 
بانک ایران زمین 

بیســت و چهارمین جلسه شــورای مدیران بانک 
ایران زمین با حضور اعضــای هیات مدیره، هیات 
عامل، مدیران و روســای ادارات این بانک در سالن 

جسات ساختمان میرداماد برگزار شد.
به گزارش روابط عمومی؛ در این جلسه عبدالمجید 
پورســعید مدیرعامل بانک ایــران زمین برگزاری 
جلسات ماهانه شورای مدیران این بانک را فرصتی 
مناسب برای اعلام نقطه نظرات مدیران عالی بانک 
بیان کرد و گفت: طرح و بررســی مباحث مختلف 
در این جلســات موجب همفکری میان مدیران و 
رســیدن به جمع بندی و تصمیــم گیری موثر در 
جهت پیشــبرد اهداف بانک خواهد بود. پورسعید 
همدلــی و وفاق میــان همــکاران را عامل اصلی 
پیشرفت بانک ایران زمین دانست و افزود: همکاران 
من در برهه های مختلف با کوشــش، دوســتی و 
رفاقت توانستند به اهداف مدنظر بانک برسند و در 
آینده نیز با همراهی و برنامه ریزی دقیق در جهت 

رشد و تعالی بانک تلاش خواهند کرد.
مدیرعامل بانک ایــران زمین کارکنان این بانک را 
به اعضای یک خانواده بزرگ تشــبیه کرد و گفت: 
اولویــت و ماموریت همکاران مــن در بانک ایران 
زمین، ابتدا در مســیر اقتصاد کشور و سپس منافع 
و توســعه بانک اســت. زیرا زمانی کــه هر یک از 
کارکنان اولویت های شخصی خود را کنار بگذارند 
و بر پیشــرفت کشور و بانک تمرکز کنند، خود نیز 
به موفقیت و پیشــرفت خواهند رسید و به تبع آن 
مشتریان خدماتی با کیفیت بهتر دریافت خواهند 
کــرد. وی در بخش دیگــری از صحبت های خود 
تعامل میان مدیران ارشد بانک و همکاران ستادی 
و شــعب را امری ضروری بیان کرد و خاطر نشان 
کرد: مدیران بانک باید تمهیداتی را در نظر بگیرند 
کــه کلیه همــکاران در هر بخش و ســطحی که 
فعالیت دارند، از آخرین رویدادها و اســتراتژی ها 

در بانک مطلع شوند.
پورســعید بر آموزش همکاران تاکید کرد و گفت: 
برنامــه ریزی های کلان در حوزه آموزش از طریق 
مدیریت آموزش بانک در حال انجام اســت، اما در 
کنار آن مدیــران مناطق می توانند با برنامه ریزی 
دقیق و با همکاری روسای شعب آموزش های لازم 
را به کارکنان منتقل کنند. روســای شــعب نقش 
بســزایی در آموزش و تربیت نیروهای جوان و تازه 

نفس دارند.
سید حسن سلطانی فیروز رئیس هیأت مدیره بانک 
ایران زمین در این جلســه ضمن قدردانی از تلاش 
همه کارکنان، گفــت: همکاران من در بانک ایران 
زمین افرادی پر تلاش و توانمند هستند که در هر 
شــرایطی و با وجود تمام محدودیت ها، به فعالیت 
خود ادامه می دهند و با صبر و حوصله پاسخگوی 

درخواست های مشتریان هستند.
رئیــس هیأت مدیره بانک ایــران زمین از مدیران 
بخش فناوری اطلاعات بانک خواســت تا با توجه 
به پیشــرفت های صورت گرفته در حوزه بانکداری 
دیجیتال، گزارشــی جامع از این بخش تهیه و در 

جلسات آتی شورای مدیران ارائه کنند.

گزارشاخبـــار

درحالی ادعاشده ردصلاحیت ســلاح ورزی صرفاً از طرف حراست وزارت صمت 
اعلام شــده است که ســند جدیدی مبنی بر اعلام ردصلاحیت نامبرده از طرف 
وزارت اطلاعات روز قبل از انتخابات رونمایی شــد، حالا انجمن نظارت و معاونت 

حقوقی اتاق باید درباره این تخلف بزرگ پاسخگو باشند.
روز یکشنبه هفته گذشته مورخ 28 خرداد، دهمین دوره انتخابات هیأت رئیسه 
اتاق بازرگانی، صنایع، معادن و کشــاورزی ایران برگزار و »حسین سلاح ورزی« 

به عنوان رئیس اتاق بازرگانی ایران انتخاب شد. 
اما این انتخابات با واکنش های بســیاری مواجه شد زیرا با وجود اینکه براساس 
اسناد معتبر، صلاحیت »حسین سلاح ورزی« توسط وزارت اطلاعات، تایید نشده 
بود و این فرد به صورت قانونی اجازه شــرکت در انتخابات هیأت رئیســه اتاق را 
نداشت، اما انجمن نظارت بر انتخابات اتاق بازرگانی ایران با نادیده گرفتن نتیجه 
اســتعلام در اقدامی غیرقانونی، انتخابات اتاق بازرگانی ایران را با حضور این فرد 

رد صلاحیت شده برگزار کرد.
به گزارش تســنیم، انتخابات پرحاشــیه اتاق بازرگانی ایــران همچنان در صدر 
تحــولات اقتصادی روزهای اخیر قرار دارد. درحالی که شــواهد غیرقابل انکاری 
در مورد عدم احراز صلاحیت »ســلاح ورزی« مطرح شده است اما انجمن نظارت 
بر انتخابات اتــاق بازرگانی ایران که در یک اقــدام غیرقانونی اقدام به برگزاری 
انتخابات با حضور فرد مذکور کرده بود، همچنان در این خصوص ســکوت کرده 
اســت و برخی افراد از جمله معاونت حقوقی اتاق بازرگانی هم مدعی شدند که 
سندی مبنی بر ردصلاحیت نامبرده از سوی مراجع ذی صلاح دریافت نکرده اند. 
معاونت حقوقــی اتاق بازرگانی دراین باره ادعا کرده کــه صرفاً مکتوبی از طرف 
حراســت وزارت صمت دریافت کرده اســت و نظر حراست وزارت صمت در این 
خصوص لازم الاجرا نیست، ولی ســند جدیدی که در این خصوص منتشر شده 
است نشان می دهد حراست وزارت صمت نظر مرجع قانونی یعنی وزارت اطلاعات 
را دراین باره به رئیس انجمن نظارت بر انتخابات اتاق بازرگانی اعلام کرده است.

بر اســاس این سند، مرکز حراســت وزارت صمت در نامه ای که در مورخه 27 
خــرداد 1402 یعنی یک روز قبل از برگــزاری انتخابات اتاق بازرگانی به رئیس 
انجمــن نظارت بر انتخابات اتاق بازرگانی ایران ارســال کرده، در خصوص اعلام 

نتیجه اســتعلام تأیید یا ردصلاحیت های نامزدهای هیئت رئیسه اتاق بازرگانی 
تصریح کرده است: کلیه پاسخ های ارسالی؛ مطابق با اعلام نظر کتبی مرکز احراز 

و تعیین صلاحیت وزارت اطلاعات صورت گرفته است.
بنابراین اعلام اینکه نظر وزارت اطلاعات در خصوص ردصلاحیت ها اخذ نشــده 
اســت، یک دروغ آشکار اســت و انجمن نظارت بر انتخابات اتاق بازرگانی ایران 
و معاونــت حقوقی اتــاق بازرگانی در خصوص اظهــارات خلاف واقع و همچنین 

برگزاری غیرقانونی انتخابات اتاق بازرگانی باید پاسخگو باشند.
درباره اینکه وزارت اطلاعات باید صلاحیت اعضای هیئت رئیسه را تأیید کند هم 
شــبهاتی ایجاد کرده اند که در این خصوص لازم به ذکر است آیین نامه انتخابات 
اتاق بازرگانی ایران با امضای ســلاح ورزی به عنوان نایب رئیس اتاق ایران اصلاح 
شــده اســت، و اتفاقاً بر مبنای این اصلاحات بســیاری از رقبای وی از صحنه 
انتخابــات اتاق بازرگانی حذف شــدند. یکی از بندهای این اصلاحیه اســتعلام 
صلاحیــت نامزدهای انتخابات هیئت رئیســه اتاق بازرگانــی از وزارت اطلاعات 
توســط انجمن نظارت بر انتخابات است، بر همین اساس این اقدام مطابق قانون 
انجام شــده اســت و البته طبق اعلام مکتوب مراجع قانونی عدم احراز صلاحیت 

ســلاح ورزی اعلام شده اســت. البته به نظر می رسد از آنجا که 4 عضو از 5 عضو 
انجمن نظارت توســط تیم قبلی انتخاب شده اند، انجمن مذکور در اجرای قانون 
رویکرد مستقل اتخاذ نکرده و به رغم ردصلاحیت سلاح ورزی مانع شرکت وی در 

انتخابات نشده است که در این خصوص باید به مراجع نظارتی پاسخگو باشد.
با توجه به اینکــه رئیس اتاق بازرگانی در مهمترین شــوراهای عالی به ویژه در 
حوزه اقتصاد عضو هســت و محرمانه ترین اطلاعات و آمار کشور در دسترس وی 
قرار دارد، از این جهت ریاست اتاق بازرگانی به درستی باید جزو مشاغل حساس 

اعلام شود.
نکته دیگــر این که گفته می شــود نتیجه اســتعلام تأییدصلاحیت ها در مهلت 
10روزه اعلام نشده است، این در حالی است که برابر بند 2/7 اصلاحیه آیین نامه 
نحوه عضویت در اتاق بازرگانی تــا پیش از برگزاری انتخابات امکان اعلام نتایج 
تأیید یا رد صلاحیت ها از ســوی مراجع ذی صلاح وجود دارد و طبق اسنادی هم 
که منتشــر شده است، تمامی نتایج تأیید و رد صلاحیت ها تا قبل از مورخه 28 
خــرداد 1402 یعنی روز برگزاری انتخابات بــه انجمن نظارت بر انتخابات اعلام 
شــده بود و طبق گفته مســئولان این انجمن، نتایج به خــود افراد هم پیامکی 
اعلام شــده بود، بنابراین تخلف انجمن نظارت بر اتاق بازرگانی ایران در برگزاری 
انتخابات اتاق با حضور افراد ردصلاحیت شــده محرز است و نتایج این انتخابات 
غیرقانونی پذیرفته نیست، البته مجلس شورای اسلامی هم در این خصوص ورود 

کرده و خواستار ابطال این انتخابات غیرقانونی شده است.
بنابرایــن گزارش با توجه بــه برگزاری غیرقانونی انتخابات اتــاق بازرگانی ایران 
به علت حضور فرد رد صلاحیت شــده به نظر می رســد مراجع ذیصلاح از جمله 
شورای عالی نظارت که متشکل از وزیر صمت، وزیر اقتصاد، وزیر جهاد کشاورزی، 
رئیس ســازمان ملی استانداد و ۳ نفر از هیأت رئیسه اتاق بازرگانی است باید در 
مــورد این انتخابات اظهار نظر کنند و همچنین مجلس و نهادهای ذیصلاح دیگر 
اقدامــات لازم را در خصوص ابطال این انتخاباتی کــه بصورت غیرقانونی برگزار 

شده انجام دهند. 
 پیش از این نیز انتخابات اتاق های بازرگانی آبادان و کرمان به علت بروز یک سری 

از تخلفات در برگزاری انتخابات، باطل اعلام شده بود.

انتشار سند وزارت اطلاعات درباره رد صلاحیت های اتاق بازرگانی 

 کودتای »سلاح ورزی« علیه بخش خصوصی؟!

درحالی که بخشــی از نیاز اساســی مردم ، دارو و تجهیزات پزشــکی اســت اما 
مشــخص نیســت چرا برخی از نمایندگان مجلس به دنبال واردات خودروهای 

کارکرده هستند.
به گزارش مهر، بنا بر نظر بســیاری از کارشناســان اقتصــادی، ناترازی ارزی بر 
تلاطم های اقتصادی و جهش ارزی کشــور تأثیر زیادی می گذارد؛ بنابراین برای 
مدیریت صحیح منابع و مصارف ارزی اولویت بندی موارد واردات کالا و ممنوعیت 
برخی از اقلام با ارزبری بالا ضروری است. در همین زمینه، کارشناسان معتقدند 
که در شــرایط تحریمی، دولت به جای اختصــاص ارز به کالاهای غیرضروری و 

لوکس، بایستی به دنبال اولویت بندی اقلام وارداتی باشد.
بااین حال، در روزهای اخیر نمایندگان مجلس شورای اسلامی با تصویب لایحه ای 
دوفوریتی، واردات خودروی کارکرده با حداکثر عمر 5 سال را مجاز دانستند. در 
صورت تأیید مصوبه مجلس از سوی شــورای نگهبان و تدوین آئین نامه اجرایی 
آن انتظــار می رود از یک ماه دیگر زمینه های قانونی واردات خودروهای کارکرده 
فراهم شــود.از طرفی، در چند روز گذشــته یکی از نمایندگان در صحن علنی 
مجلس از کمبود بیش از 200 قلم دارو در کشــور خبر داده است. از دلایل این 
موضــوع می توان به عدم تأمین به موقع و به میــزان کافی ارز دارو، ابهام در نرخ 
حقوق ورودی گمرک )تجهیزات پزشکی(، تخصیص ندادن تسهیلات ارزان قیمت 
به شرکت های تولیدکننده و عدم پرداخت به هنگام و به میزان کافی مابه التفاوت 
ارز ترجیحی در پایان زنجیره اشاره کرد؛ البته از نظر کارشناسان اقتصادی دلیل 

اصلی مشکلات دارو عدم تخصیص ارز کافی برای واردات است.
در همین راستا، رضا غلامی، کارشــناس اقتصادی پیرامون محدودیت در منابع 

ارزی کشــور گفت: تحریم ها و سنگ اندازی های دشمن در روند صادرات نفتی و 
غیرنفتی در منابع ارزی کشــور محدودیت هایی را به وجود آورده که حتی باعث 
بروز مشکلاتی در جابه جایی همان منابع ارزی محدود شده است.این کارشناس 
اقتصادی ادامه داد: بنابراین در این شــرایط نیاز اســت تا بــا طبقه بندی میان 
نیازهای اساســی و مصارف ارزی کشــور، اولویت های واردات روشن شود. منابع 
ارزی ابتدا باید به کالاهای اساســی، اســتراتژیک و ضروری مانند گندم، برنج و 
دارو تخصیص داده شــود و بعد از آن نوبت اقلام مواد اولیه تولید اســت؛ چراکه 
وارد نکــردن این اقــلام باعث کاهش تولید، افزایش بیــکاری و در نهایت پایین 
آمدن رشد اقتصادی خواهد شد. وی تصریح کرد: همین طور اولویت ها یکی پس 
از دیگری جلو رفته تا به کالاهای با ضرورت کمتر برســد؛ مثلًا کالاهایی که در 
داخل تولید می شــود ضرورتی ندارد تا برای واردات آنها نیز ارز از کشــور خارج 
شــود. به طور مثال در رابطه با خودرو در حال حاضر 17 شرکت خودروسازی با 

ظرفیت تولید 1 میلیون و 700 هزار خودرو در کشور وجود دارد.
غلامی با اشــاره به گزارش مجلس شورای اسلامی در خصوص مشکل تخصیص 
منابع ارزی برای واردات دارو عنوان کرد: زمانی که منابع ارزی کشــور مناســب 
باشــد، واردات خودرو هم بلامانع اســت؛ اما زمانی که با محدودیت ارزی برای 

تخصیــص ارز دارو، مواد اولیه و غیره مواجه هســتیم چه دلیلی دارد که خودرو 
کامل وارد کنیم؟وی بیان کرد: در چند وقت گذشته یکی از مدیران شرکت های 
خودروسازی اعلام کرد درصورتی که ارز برای واردات مواد اولیه تولید خودرو داده 
نشــود ما نمی توانیم خودرویی تولید کنیــم و در نتیجه خودروهای پیش فروش 
شــده نیز آماده تحویل نمی شود. به ازای هر واحد پولی که صرف واردات خودرو 
می شود می توان با واردات مواد اولیه، خودروی بیشتری تولید کرد؛ بنابراین باید 

برای اولویت بندی اختصاص ارز واردات کالا، درجه اهمیت اقلام لحاظ شود.
رئیس جمهور، ابراهیم رئیســی، در روزهای اخیر گفته اســت، حتی یک ساعت 
تعلل در جلوگیری از واردات کالاهای غیرضروری جایز نیست؛ وی از دستگاه های 
اجرایی خواسته اســت تا روند جلوگیری از واردات کالاهای غیرضروری و دارای 

مشابه داخلی را پیگیری کنند.
همان طور که گفته شد، در ســال های اخیر به واسطه اعمال تحریم های ظالمانه 
علیه کشــورمان، نحوه هزینه کرد منابع ارزی کشــور بیش ازپیش اهمیت یافته 
است. اما متأســفانه در برخی موارد؛ ارز کشــور برای واردات کالاهایی استفاده 
شــده اســت که نه تنها نیاز اساســی مردم را تأمین نمی کند، بلکه تنها توسط 
معدودی از افراد جامعه مورداستفاده قرار می گیرد.باوجوداینکه صنعت خودروی 
ایران نیازمند اصلاحات اساسی بوده و استفاده از خودروهای باکیفیت حق مردم 
اســت؛ اما به دلیل وجود محدودیت در منابع ارزی می بایست اصل اولویت بندی 
در واردات کالاها رعایت شــود؛ درحالی که بخشی از نیاز اساسی مردم به دارو و 
تجهیزات پزشــکی به دلیل عدم تخصیص ارز با مشــکل مواجه شده است؛ چرا 

برخی از نمایندگان مجلس به دنبال واردات خودروهای کارکرده هستند.

 یک بام و دو هوا 
در اولویت بندی واردات کالا

بانــک مرکزی در ۳ ماه گذشــته، یک میلیــارد و 100 
میلیــون دلار برای واردات دارو ، مــواد اولیه تولید دارو، 
تجهیزات و ملزومات پزشکی و شیر خشک اختصاص داد.
بر اســاس برنامه ریزی انجام شده در سال 1402 رقمی 
حدود ۳.5 میلیارد دلار ارز 28 هزار و 500 تومانی برای 
واردات دارو ، تجهیزات پزشــکی و شیرخشک نوزادان 
تخصیص خواهد یافت.بر اساس این گزارش، در جلسه ای 
که هفته گذشته با حضور رئیس کل بانک مرکزی، وزیر 
بهداشــت، درمان و آموزش پزشکی، رئیس سازمان غذا 
و دارو و رئیــس ســازمان تأمین اجتماعی برگزار شــد 
راهکارهــای تأمین ارز دارو بررســی و بر لزوم تســریع 
تأمین ارز دارو تأکید شــد. محمدرضا فرزین تخصیص و 
تأمین ارز در حوزه دارو را از اصلی ترین اولویت ها خواند 
و تصریــح کرد: با توجه به اهمیــت تامین به موقع دارو 
و کاهش مشــکلات مردم در این حوزه، ضروری است، 
شبکه بانکی در اعطای اعتبار و تسهیلات دهی به بخش 
دارو و بهداشت دستورات بانک مرکزی را در اسرع وقت 
اجرایی کنند.همچنین در این جلســه رئیس کل بانک 
مرکزی به منظور تســریع و بهبود در تخصیص و تأمین 
ارز دارو، دستورات لازم از جمله در اختیار گذاشتن 100 

میلیون یورو تنخواه ارزی را صادر کرد. 

رئیــس کل بانک مرکــزی همچنین ضمــن تاکید بر 
ضرورت هماهنگی تمام دستگاه های ذیربط برای تسهیل 
اختصاص اعتبارات و تامین نقدینگی شرکتهای تولیدی 
دارویی گفت: بانک مرکزی به همین منظور امســال ۳0 
هزار میلیارد تومان تسهیلات جدید در قالب سرمایه در 
گردش از طریق بانک های عامل به شــرکت های دارویی 
جهت تأمیــن دارو و مواد اولیه پرداخــت می کند.وزیر 
بهداشــت نیز در این جلســه ضمن قدردانی از فعالیت 
های بانک مرکزی و شــبکه بانکی در زمینه تخصیص و 
تأمین ارز و اعطای تسهیلات و اعتبار به بخش بهداشت 

و دارو بر لزوم تسریع در این باره تأکید کرد.
همچنین به گفته رئیس ســازمان غذا و دارو به منظور 
تســریع و تســهیل خدمات ارزی و اعتباری تفاهم نامه 
جدید تنظیم و به امضای طرفین رســید.بر این اساس 
در جلســه یاد شــده تعدادی از نمایندگان شرکت های 
تولید کننــده دارو و مواد اولیــه و وارد کنندگان دارو به 
بیــان دغدغه ها و دیدگاه های خــود در حوزه تخصصی 
پرداختنــد. رئیس کل بانک مرکزی نیز راهکارهای حل 
مشــکلات مذکور را مورد بررسی و دستورات لازم را به 
همکاران ارزی و اعتباری بانک مرکزی و بانکهای عامل 

مرتبط صادر کرد.

تخصیص 1.1 میلیارد دلار برای واردات دارو در 3 ماه گذشته
ســمیه ملکی   مدیرعامل بانک توسعه تعاون درباره 
رشــد تســهیلات پرداختی این بانک نیز عنــوان کرد: 
تسهیلات پرداختی در سال 1401  نسبت به سال 1400 
حدود 47 درصد رشــد داشته اســت و در این مدت نیز 

مانده تسهیلات ما حدود ۳7 درصد رشد داشته است.
نشســت خبری محمد شیخ حســینی دیروز در مرکز 
آمــوزش و پژوهــش بانک توســعه تعاون  بــا حضور 
خبرنگاران  برگزار شد.محمد شیخ حسینی در خصوص 
عملکرد بانک توســعه تعاون نیز گفت: براساس رسالت 
بانک  در حــال  حاضر حمایت اعتباری از جامعه هدف 
را دنبال می کنیم. -وی دربــاره جامعه هدف بانک نیز 
توضیح داد:  تعاونی ها، بنگاه های متوســط و کوچک و 
اقشــار کم درآمد از جامعه هدف ما هســتند و ما برای 
پرداخت تسهیلات به این جامعه هدف تلاش می کنیم.
 مدیرعامل بانک توســعه تعاون درباره رشــد تسهیلات 
پرداختی این بانک نیز عنوان کرد: تســهیلات پرداختی 
در سال 1401  نسبت به سال 1400 حدود 47 درصد 
رشــد داشته است و در این مدت نیز مانده تسهیلات ما 

حدود ۳7 درصد رشد داشته است.
مدیرعامل بانک توســعه تعاون با بیــان اینکه این بانک 
سال گذشته 100 درصد تکلیف خود را در خصوص وام 

ازدواج پرداخت کرده اســت، گفت: بانک توسعه تعاون 
امسال تا پایان خرداد ماه نیز حدود 8000 میلیارد ریال 

وام ازدواج به متقاضیان پرداخت کرده است.
وی دربــاره میزان  وام ازدواج پرداخت شــده از ابتدای 
امسال توسط  بانک توسعه تعاون عنوان کرد که تکلیف 
امسال ما در خصوص پرداخت تسهیلات ازدواج 20هزار 
میلیارد ریال بوده اســت که تــا پایان خرداد ماه 79۳5 
میلیارد ریــال پرداخت کرده ایم که  بــه عبارت دیگر 
می توان گفت حدود 160 درصد وام ازدواج را پرداخت 
کرده ایم.محمد شــیخ حســینی افــزود: در خصوص 
پرداخت تسهیلات وام ازدواج به این صورت عمل کردیم 
که هــر متقاضی پرونده اش تکمیل بود وام ازدواج خود 

را دریافت کرده است.
وی درباره پرداخت تسهیلات ازدواج در سال گذشته نیز 
توضیح داد: در سال 1401 نیز بانک توسعه تعاون حدود 
100 درصــد تکلیف خود را در ایــن خصوص پرداخت 
کرده اســت. وی درباره تســهیلات پرداختی در امسال 
نیز بیان کرد: در ســه ماهه امسال تسهیلات پرداختی 
نســبت به سال گذشته حدود 9درصد رشد داشته است 
 و مانده تســهیلات نیز در این مــدت حدود ۳2 درصد 

رشد داشته است.

رشد 47 درصدی پرداخت تسهیلات بانک توسعه تعاون

 پیگیری مشکلات تولید 
 در نشست با صنعتگران 

و فعالان اقتصادی
معاون وزیر صنعت، معدن و تجارت به همراه معاون نظارت 
و بازرســی امور تولیدی ســازمان بازرسی کل کشور از دو 
واحد صنعتی و تولیدی فعال در شــهرک صنعتی شمس 
آبــاد بازدید به عمل آورد و در نشســت بــا صنعتگران و 
تولیدکنندگان در ســاختمان فناوری این شهرک صنعتی 

حضور یافت و پای صحبت فعالان اقتصادی نشست.
 بــه گــزارش روابط عمومی ســازمان صنایــع کوچک و 
شــهرک های صنعتی ایران، علی رســولیان روز یکشنبه 
به همراه "احمد اســدیان" معاون نظارت و بازرســی امور 
تولیدی سازمان بازرسی کل کشــور از واحدهای صنعتی 

و تولیدی "روان ترانس آپادانا" و "جهان کریســتال" در 
شــهرک صنعتی شــمس آباد بازدید به عمل آورد."روان 
ترانــس آپادانــا" در زمینه تولید تســمه تایــم و دینام 
در شــهرک صنعتی شــمس آباد فعال اســت و با میزان 
ســرمایه گذاری یک هــزار میلیارد تومان زمینه اشــتغال 
مستقیم 200 نفر را فراهم آورده است."جهان کریستال" 
نیــز در زمینه تولید انواع بلور بــه فعالیت می پردازد که با 
میزان سرمایه گذاری ۳ هزار میلیارد تومان زمینه اشتغال 

مستقیم 500 نفر را به وجود آورده است.
"محمــود صلبــی" بــازرس کل امور صنعــت، معدن و 
تجارت ســازمان بازرسی کل کشور،"علی بلالی" مشاور و 
مدیرحوزه مدیرعامل، "جمال علیرضا پور" مشاور و بازرس 
ویــژه مدیرعامل ســازمان صنایع کوچک و شــهرک های 
صنعتــی ایران، "ســعید صادقــی" مدیرعامل شــرکت 
شهرک های صنعتی تهران، "صادق محبوبی" رئیس حوزه 
قضایی بخش فشــافویه، جمعی از اعضای شــورای اداری 

اســتان تهران و شهرستان ری، فعالان اقتصادی و اعضای 
شرکت خدماتی شهرک صنعتی شمس آباد در این نشست 
حضور داشتند."علی رسولیان" اضافه کرد: در حوزه تامین 
زیرســاخت ها باید شهرک صنعتی بزرگی مانند شمس آباد 
را در کنار یک ناحیه صنعتی روســتایی در مثلًا شهرستان 
زابــل ببینیم، اولویت ما توســعه متوازن با نــگاه ویژه به 

مناطق محروم، مرزی و کمتر برخوردار است.
معــاون وزیر صنعت، معدن و تجــارت تصریح کرد: حوزه 
تامیــن برق با توجــه به قطعی برق به خاطر کســری در 
ســاعات پیک مصرف، هماهنگی و تعامل بســیار خوبی با 
وزارت نیرو داشــته ایم، قطع برق اکنــون با هماهنگی و 
اطلاع قبلی و به صورت ســهمیه بندی شــده یک روز در 
هفته می باشد که سبب شده فعالان اقتصادی برای ادامه 
روند تولید خود برنامه ریزی لازم را داشــته باشند.معاون 
نظارت و بازرســی امور تولیدی سازمان بازرسی کل کشور 
نیز طی سخنانی بیان کرد: سازمان بازرسی به صورت ویژه 

از تولید حمایت می کند، در این سازمان کمیته حمایت از 
تولید راه اندازی شده است و هر هفته یک جلسه با حضور 
فعالان اقتصادی، انجمن ها ، اتحادیه ها، صنوف و همچنین 
مسئولین دولتی برای پیگیری مشکلات و اتخاذ تصمیمات 

لازم برای رفع موانع برگزار می شود.
"احمد اســدیان" تصریح کرد: در جاهایی که لازم باشــد 
اصلاح قوانین، مقررات و مصوبات را به نفع تولید می توانیم 
پیگیری نماییم. همچنین از نظرات صاحبان صنایع و فعالان 
اقتصادی با تمام توان استفاده می کنیم.همچنین مدیرعامل 
شرکت شــهرک های صنعتی تهران نیز در این نشست به 
ارائه گزارشی از آخرین اقدامات انجام شده در حوزه تأمین 
زیرساخت ها و تسهیل حضور فعالان اقتصادی در شهرک ها 
و نواحی صنعتی پرداخت."سعید صادقی" با بیان اینکه 2 
هزار و 850 قرارداد در شــهرک ها و نواحی صنعتی تهران 
داریم، اظهار کرد: ۳ هزار و 669 هکتار اراضی در راســتای 

این قراردادها به فعالان اقتصادی واگذار شده است.


